
Wat wil de SGP voor Nederland?
Je leest het hier in begrijpelijke taal. 



OP 29 OKTOBER ZIJN ER VERKIEZINGEN
Wij leven in Nederland. Daarom willen we dat het hier goed geregeld is. 
Wie gaat daarvoor zorgen? Wie mag de baas zijn in Nederland? Bij de 
verkiezingen mag jij daar antwoord op geven. Je kiest dan wie Nederland 
mogen regeren. Dat kiezen heet ‘stemmen’.
Op woensdag 29 oktober zijn er verkiezingen. Waar stem jij op?

WIJ ZIJN DE SGP
Ook op ons kun je stemmen.
Wie zijn wij? De SGP is een christelijke partij.
Bij alle plannen die die wij maken, willen we gehoorzaam zijn aan God. 
Wij geloven dat God het beste voor ons wil. Zijn wil kun je lezen in de 
Bijbel. De Bijbel is ons kompas. Daar willen wij naar luisteren.



LEVEN
De SGP vindt elk mensenleven belangrijk. Het leven van gehandicapte 
mensen, oude mensen en jonge mensen. Ook baby’s in de buik van hun 
moeder moeten beschermd worden, want in Nederland mogen die soms 
worden gedood. Dat moet stoppen! De SGP wil het leven beschermen.

GEZIN
Het is fijn om in een veilig gezin te leven, met een eigen vader en moeder. 
Zij kunnen voor hun kinderen zorgen. De SGP wil dat vaders en moeders 
genoeg geld en vrijheid moeten krijgen om goed te kunnen zorgen.



POLITIE EN LEGER
De SGP wil veiligheid op straat. De politie kan gevaar tegenhouden. 
Daarom wil de SGP meer politiemensen.

Ook wil de SGP meer soldaten. Zij zorgen voor vrede en veiligheid. Ook 
in andere landen kunnen ze helpen als er oorlog is. Samen met andere 
landen kunnen we het gevaar tegengaan.

ISRAËL
Het Joodse volk is door God uitgekozen als Zijn volk. Dit volk wordt vaak 
gehaat. Jodenhaat moet stoppen. Ook in Nederland moeten Joden veilig 
kunnen leven. Het land Israël is het land van de Joden. Dat moet ook zo 
blijven. De SGP wil het Joodse volk beschermen.



SCHOOL
De SGP vindt goed onderwijs belangrijk. Ouders weten het best welk 
onderwijs goed is voor hun kinderen. Zij moeten zelf kunnen kiezen voor 
goed onderwijs dat bij hun kind past.

RUST
Elk mens heeft rust nodig. God gaf ons de rustdag. Daarom wil de SGP 
zoveel mogelijk rust op zondag. Dat is goed om naar de kerk te kunnen 
gaan. Ook voor winkels en bedrijven is een rustdag belangrijk. De SGP wil 
iedereen een dag rust gunnen. Laten we zuinig zijn op de rustige zondag.



NATUUR
God heeft de aarde gemaakt. Hij wil dat mensen goed voor de aarde 
zorgen. Daarom wil de SGP meer schone lucht en schoon water. Mensen 
moeten hun spullen zo goed mogelijk gebruiken. Het zomaar weggooien 
van spullen is verkeerd als het ook nog gerepareerd kan worden. We 
moeten zuinig zijn op onze omgeving.

GEZONDHEID
Ieder mens is weleens ziek. Gelukkig wordt er in Nederland goed 
gezorgd. Daarvoor werken dokters en verplegers erg hard. Daarom 
moeten zij ook genoeg verdienen en geen last hebben van te veel regels.



VLUCHTELINGEN
Veel mensen vluchten naar Nederland. Als ze niet veilig zijn in hun 
eigen land, moeten we deze mensen helpen. Maar er zijn heel veel 
vluchtelingen. Als mensen weer terug naar huis kunnen, moeten ze hier 
niet onnodig blijven. De SGP vindt dat mensen ook beter kunnen blijven in 
een land dicht bij hun eigen land.

WONEN EN WERKEN
Elk mens heeft een plek nodig om te wonen. Maar nu zijn er te weinig 
goede huizen. Daarom wil de SGP dat er meer passende huizen worden 
gebouwd.

Werken is nodig om geld te verdienen. Mensen met bedrijven zorgen 
voor banen. De SGP wil niet te veel regels voor hen. 
Ook vrijwilligerswerk vinden wij belangrijk voor Nederland.



STEM SGP!
De SGP bestaat al meer dan 100 jaar en daarom hebben wij 
veel goede plannen. Daar kun jij op stemmen. 

Onze partijleider heet Chris Stoffer. Hij wil graag doen wat nodig is voor 
Nederland. Geef hem daarvoor de kans. Stem op Chris Stoffer van de SGP!

BOEREN, VISSERS EN TUINDERS
Boeren, vissers en tuinders doen heel belangrijk werk. 
Zij zorgen voor ons eten. Daarom willen wij dat er genoeg plek voor hen 
blijft. Deze harde werkers verdienen meer geld en minder regels. 
Dat vindt de SGP.
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